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Rada Gminy Szydłowo 

Protokół Nr 11/2025 

XI Sesja Rady Gminy odbyła się w dniu 29 stycznia 2025r., w Centrum Upowszechniania Kultury 

w Szydłowie. Obrady rozpoczęto o godz. 15:00, a zakończono o godz. 16:50. W posiedzeniu 

wzięło udział 15 członków. 

 

Obecni: 

1. Andrzej Bajer 

2. Wanda Brzozowska 

3. Krzysztof Herman 

4. Jacek Kliś 

5. Agnieszka Kołodziejczyk 

6. Wojciech Kotlarski 

7. Iwona Kwaśniak 

8. Katarzyna Miernowska 

9. Piotr Podkowa 

10. Kamila Szwajda 

11. Sebastian Trzeciak 

12. Krzysztof Urbanowicz 

13. Ewa Wnuk 

14. Daniel Zawadzki 

15. Iwona Żołyniak 

 

1. Otwarcie Sesji, stwierdzenie kworum, przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca obrad otworzyła XI Sesję Rady Gminy. Stwierdziła, że na Sesji obecnych jest 15-

tu radnych na ustawowy stan Rady – 15-tu radnych co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy 

może podejmować prawomocne uchwały Przewodnicząca Rady ponadto poinformowała, że 

porządek wraz z projektami uchwał został przekazany w terminie, który pozwolił na zapoznanie 

się z otrzymanymi materiałami. Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad, który przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie Sesji, stwierdzenie kworum, przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z IX i X Sesji Rady Gminy Szydłowo. 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szydłowo na lata 2025-2038. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Szydłowo na 2025 rok. 

5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII/63/2019 w sprawie opłaty targowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Gminy 

Szydłowo. 
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7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze powiatowej nr 1168P położonej 

w miejscowości Szydłowo. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji Programu "Opieka wytchnieniowa" dla jednostek 

Samorządu Terytorialnego - edycja 2025. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi oraz trybu ich pobierania jak również szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia gminnego programu osłonowego "Korpus Wsparcia 

Seniorów" na rok 2025. 

11. Przedstawienie Radzie Gminy informacji z działalności Centrum Upowszechniania Kultury 

w Szydłowie w 2024 roku. 

12. Informacja Wójta Gminy Szydłowo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

13. Informacja Przewodniczącego i Prezydium Rady Gminy Szydłowo z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

14. Wolne głosy. 

15. Zamknięcie obrad XI Sesji Rady Gminy Szydłowo. 

  

2. Przyjęcie protokołu z IX i X Sesji Rady Gminy Szydłowo. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z IX Sesji Rady Gminy Szydłowo. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bajer, Wanda Brzozowska, Krzysztof Herman, Jacek Kliś, Agnieszka 

Kołodziejczyk, Wojciech Kotlarski, Iwona Kwaśniak, Katarzyna Miernowska, Piotr Podkowa, 

Kamila Szwajda, Sebastian Trzeciak, Krzysztof Urbanowicz, Ewa Wnuk, Daniel Zawadzki, Iwona 

Żołyniak 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcia protokołu z X Sesji Rady Gminy Szydłowo. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) Andrzej Bajer, Wanda Brzozowska, Krzysztof Herman, Jacek Kliś, Agnieszka 

Kołodziejczyk, Wojciech Kotlarski, Iwona Kwaśniak, Katarzyna Miernowska, Piotr Podkowa, 

Kamila Szwajda, Sebastian Trzeciak, Krzysztof Urbanowicz, Ewa Wnuk, Daniel Zawadzki, Iwona 

Żołyniak 

  

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szydłowo na lata 2025-2038. 

Przewodnicząca  Rady  Gminy   poprosiła o   wyrażenie opinii  dotyczącej powyższej uchwały 

podjętej przez Komisję Budżetu i Gospodarki. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Pani Iwona Żołyniak poinformowała, że Komisja 

na ostatnim posiedzeniu zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady poinformowała o złożeniu przez Pana Wójta do projektu uchwały 

autopoprawki ustnej, do przedstawienia której Wójt  upoważnił Panią Dorotę Sierszuła – Z-cę 

Skarbnika Gminy. Zgodnie z powyższym Pani Sierszuła przedstawiła autopoprawkę do projektu 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Szydłowo na 

lata 2025-2038.  

„ Wieloletnia Prognoza Finansowa zmieni się w zakresie załącznika numer 

1 zgodnie ze zmianami zaproponowanymi jako autopoprawkę do projektu uchwały, które brzmią 

następująco. Dział 010 rozdział 010 43 paragraf 606 z czwartą cyfrą 0 wprowadza się zadanie pod 

nazwą Gmina zakup samochodu dostawczego w wysokości 140 tys. zł. Powyższa kwota nie 

spowoduje zwiększenia deficytu, środki zostaną przesunięte z zadań. Wycofując zmianę nazwy 

zadania Gmina zakup zgrzewarki doczołowej, powracając jednocześnie do pierwotnej nazwy 

zakup zgrzewarki doczołowej oraz przenosząc kwotę 12 tys. zł z zadania Zakup zgrzewarki 

doczołowej na nowo tworzone zadanie pod nazwą Gmina zakup samochodu dostawczego oraz 

wycofując zmianę nazwy zadania gmina zakup minikoparki, powracając jednocześnie do 

pierwotnej nazwy zakup minikoparki oraz przenosząc kwotę 100 tys. zł z zadania Zakup 

minikoparki na nowo tworzone zadanie pod nazwą Gmina zakup samochodu dostawczego oraz 

wycofując zmianę nazwy zadania gmina projekt modernizacji SUW Kotuń, powracając 

jednocześnie do pierwotnej nazwy projekt modernizacji SUW Kotuń oraz przenosząc kwotę 19 

tys. zł z zadania Projekt modernizacji SUW Kotuń na nowo tworzone zadanie pod nazwą Gmina 

zakup samochodu dostawczego. Ponadto zadanie z kwotą 29 164,33 zł pod nazwą Projekt 

modernizacji SUW Kotuń otrzymuje nową nazwę Gmina projekt modernizacji SUW Kotuń. 

Powyższa zmiana spowodowana jest koniecznością zakupu samochodu dostawczego dla Referatu 

Wodociągów i Kanalizacji. Dział 801, rozdział 801 01 zmienia się paragraf 625 z czwartą cyfrą 0 

oraz 625 z czwartą cyfrą 9 na paragraf 605 z czwartą cyfrą 7 oraz paragraf 605 z czwartą cyfrą 9. 

Powyższa zmiana dotyczy projektu pod nazwą Włącz się w edukację w Gminie Szydłowo. 

Uzasadnienie. 

Dostosowanie klasyfikacji do planowanego wykonania. Dział 801, rozdział 801 04. Zmienia się 

paragraf 625 z czwartą cyfrą 7 oraz 625 z czwartą cyfrą 9 na paragraf 605 z czwartą cyfrą 7 oraz 

paragraf 605 z czwartą cyfrą 0. Powyższa zmiana dotyczy projektu pod nazwą Włącz się 

w edukację w Gminie Szydłowo. 
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Uzasadnienie. 

Dostosowanie klasyfikacji do planowego wykonania. Dział 600, rozdział 600 04, paragraf 232 

z czwartą cyfrą 0 zostaje zmieniony na paragraf 271 z czwartą cyfrą 0. Zmiana dotyczy zadania 

dotacja do powiatowej linii autobusowej numer 7. Jako uzasadnienie jest to prawidłowe 

zastosowanie klasyfikacji. Dział 855, rozdział 855 01, paragraf 291 z czwartą cyfrą 0 

zostaje zmieniony z kwoty 8 tys. zł do kwoty 4 tys. zł. Dział 855, rozdział 855 02, paragraf 291 

z czwartą cyfrą 0 zostaje zmieniony z kwoty 16 tys. zł do kwoty 12 tys. zł. Paragraf 456 z czwartą 

cyfrą 0 zostaje zmieniony z kwoty 4 tys. zł do kwoty 3 tys. zł. 

Uzasadnienie. 

Zmiana spowodowana jest dostosowaniem wydatków do planowanych dochodów. Środki 

w wysokości 9 tys. zł zostają przeniesione do działu 010 rozdziału 010 43 paragraf 606 z czwartą 

cyfrą 0 na zadanie pod nazwą Gmina zakup samochodu dostawczego. Załącznik przedsięwzięć 

Wieloletniej Prognozy Finansowej pozostaje bez zmian. Dziękuję”. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję. Do dyskusji zgłosił się Pan Wójt 

Tobiasz Wiesiołek, który wypowiedział się w sprawie konieczności złożenia autopoprawki.  

„Szanowni Państwo, Wysoka Rado. Zmiany spowodowane są tym, że od roku borykamy się z 

zakupem, z naprawą właściwie naszego samochodu dostawczego, który już był u kilku 

mechaników i po prostu nie jesteśmy w stanie przywrócić go do normalnej funkcjonalności, mimo 

tego, że staraliśmy się, no i po prostu zdecydowałem, że w tym roku jednak zrezygnujemy z zakupu 

minikoparki. Jeżeli chodzi o zgrzewarkę doczołową, no to w trakcie roku potencjalnie jeszcze 

byśmy zobaczyli, czy będzie jeszcze możliwość jej zakupu i ponownego wprowadzenia tego 

zadania do budżetu, ale za chwilę wraca dwóch pracowników z długotrwałego zwolnienia 

lekarskiego i po prostu nie będą mieli jak funkcjonować, jeżeli nie będą mieli samochodu, bo tak 

jak powiedziałem, co zawieziemy nasz samochód do naprawy, to go za chwilę z powrotem tam 

wieziemy i korzystamy już z usług różnych mechaników i wszystko wygląda na to, że to jest już 

bezcelowe dodawanie kolejnych środków na jego naprawę, także jest po prostu konieczność 

zakupu do Referatu Wodociągowo-Kanalizacyjnego takiego samochodu. Kosztem właśnie tych 

dwóch zadań, jeżeli chodzi, bo też pojawiła się tutaj informacja o stacji uzdatniania wody, no to 

ten projekt absolutnie w żaden sposób nie jest zagrożony i dalej będzie realizowany w zakresie, 

jaki planujemy”. 

Wobec braku innych chętnych do zabrania głosu Przewodnicząca zakończyła dyskusję 

i przystąpiono do głosowania. 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szydłowo na lata 2025-2038 wraz z autopoprawką ustną złożoną przez Wójta Gminy Szydłowo. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (15) Andrzej Bajer, Wanda Brzozowska, Krzysztof Herman, Jacek Kliś, Agnieszka 

Kołodziejczyk, Wojciech Kotlarski, Iwona Kwaśniak, Katarzyna Miernowska, Piotr Podkowa, 

Kamila Szwajda, Sebastian Trzeciak, Krzysztof Urbanowicz, Ewa Wnuk, Daniel Zawadzki, Iwona 

Żołyniak 

Uchwała nr XI/99/2025 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.   

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Szydłowo na 2025 rok. 

 Przewodnicząca  Rady  Gminy   poprosiła o   wyrażenie opinii  dotyczącej powyższej uchwały 

podjętej przez Komisję Budżetu i Gospodarki. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Pani Iwona Żołyniak poinformowała, że Komisja 

na ostatnim posiedzeniu zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały pozytywnie. 

Przewodnicząca Rady poinformowała o złożeniu przez Pana Wójta do projektu uchwały 

autopoprawki ustnej, do przedstawienia której Wójt  upoważnił Panią Dorotę Sierszuła – Z-cę 

Skarbnika Gminy. Zgodnie z powyższym Pani Sierszuła przedstawiła autopoprawkę do projektu 

uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2025 rok.  

„W zakresie załącznika numer 2 wydatki, dokonano następujących zmian. Dział 010, rozdział 010 

43 paragraf 606 z czwartą cyfrą 0. Wprowadza się zadanie pod nazwą Gmina zakup samochodu 

dostawczego w wysokości 140 tys. zł. Powyższa kwota nie spowoduje zwiększenia deficytu. 

Środki zostaną przesunięte z zadań wycofując zmianę nazwy zadania Gmina zakup zgrzewarki 

doczołowej, powracając jednocześnie do pierwotnej nazwy Zakup zgrzewarki doczołowej oraz 

przenosząc kwotę 12 tys. zł z zadania Zakup zgrzewarki doczołowej na nowo tworzone zadanie 

pod nazwą Gmina zakup samochodu dostawczego. Oraz wycofując zmianę nazwy zadania Gmina 

zakup minikoparki, powracając jednocześnie do pierwotnej nazwy Zakup minikoparki oraz 

przenosząc kwotę 100 tys. zł z zadania Zakup minikoparki na nowo tworzone zadanie pod nazwą 

Gmina zakup samochodu dostawczego oraz wycofując zmianę nazwy zadania Gmina projekt 

modernizacji SUW Kotuń, powracając jednocześnie do pierwotnej nazwy Projekt modernizacji 

SUW Kotuń oraz przenosząc kwotę 19 tys. zł z zadania Projekt modernizacji SUW Kotuń na nowo 

tworzone zadanie pod nazwą Gmina zakup samochodu dostawczego. Ponadto zadanie z kwotą 29 

164,33 zł pod nazwą Projekt modernizacji SUW Kotuń otrzymuje nową nazwę Gmina projekt 

modernizacji SUW Kotuń. Powyższa zmiana spowodowana jest koniecznością zakupu samochodu 

dostawczego dla Referatu Wodociągów i Kanalizacji. Zmiany powyższe przedstawia również 

załącznik wydatków majątkowych. Dział 801 rozdział 801 01 zmienia się paragraf 625 z czwartą 

cyfrą 7 oraz paragraf 625 z czwartą cyfrą 9 na paragraf 605 z czwartą cyfrą 7 oraz paragraf 605 z 

czwartą cyfrą 9. Powyższa zmiana dotyczy projektu pod nazwą Włącz się w edukację w Gminie 

Szydłowo. 

Uzasadnienie.  

Dostosowanie klasyfikacji do planowanego wykonania. W związku z powyższą zmianą, zmieni się 

również załącznik wydatków majątkowych. Dział 801 rozdział 801 04 zmienia się paragraf 625 z 

czwartą cyfrą 7 oraz paragraf 625 z czwartą cyfrą 9 na paragraf 605 z czwartą cyfrą 7 oraz paragraf 

605 z czwartą cyfrą 9. Powyższa zmiana dotyczy projektu pod nazwą Włącz się w edukację w 

Gminie Szydłowo. 

Uzasadnienie. 
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Dostosowanie klasyfikacji do planowanego wykonania. W związku z powyższą zmianą, zmienia 

się również załącznik wydatków majątkowych. Dział 600 rozdział 604 paragraf 232 z czwartą cyfrą 

0 zostaje zmieniony na paragraf 271 z czwartą cyfrą 0. Zmiana dotyczy zadania Dotacja dla 

powiatowej linii autobusowej numer 7. 

Uzasadnienie. 

 

Prawidłowe zastosowanie klasyfikacji. W związku z powyższą zmianą zmienia się również 

załącznik Wykaz planowanych dotacji udzielonych z budżetu Gminy Szydłowo w 2025 roku dla 

jednostek z sektora finansów publicznych. Dział 855 rozdział 855 01 paragraf 291 z czwartą cyfrą 

0 zostaje zmieniony z kwoty 8 tys. zł do kwoty 4 tys. zł. Dział 855 rozdział 855 02 paragraf 291 

z czwartą cyfrą 0 zostaje zmieniony z kwoty 16 tys. zł do kwoty 12 tys. zł. Paragraf 456 z czwartą 

cyfrą 0 zostaje zmieniony z kwoty 4 tys. zł do kwoty 3 tys. zł. 

Uzasadnienie. 

Zmiana spowodowana jest dostosowaniem wydatków do planowanych dochodów. 

Środki w wysokości 9 tys. zł zostają przeniesione do działu 010 rozdziału 

010 43 paragraf 606 z czwartą cyfrą 0 na nowo tworzone zadanie pod nazwą Gmina zakup 

samochodu dostawczego. W zakresie załącznika wydatków majątkowych nastąpią następujące 

zmiany. W związku ze zmianami w dziale 0 10 rozdziale 010 43 zmianie ulega załącznik wydatków 

majątkowych oraz w związku ze zmianą w dziale 801 rozdziale 801 01 oraz rozdziale 801 04 

zmienia się załącznik wydatków majątkowych poprzez dodanie zadania pod nazwą Włącz się w 

edukację w Gminie Szydłowo. Załącznik wykaz planowanych dotacji udzielanych z budżetu 

Gminy Szydłowo w 2025 roku dla jednostek z sektora finansów publicznych załącza się do 

uchwały załącznik dotacji dla jednostek z sektora finansów publicznych, zgodnie z planowanym 

udzieleniem dotacji. Załącznik wykaz planowanych dotacji udzielanych z budżetu Gminy 

Szydłowo w 2025 roku dla jednostek spoza sektora finansów publicznych zostaje zmieniony 

zgodnie z planowanym udzieleniem dotacji. Dziękuję”. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję, a wobec braku chętnych do zabrania 

głosu Przewodnicząca zakończyła dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Szydłowo na 2025 rok wraz z autopoprawką 

ustną złożoną przez Wójta Gminy Szydłowo. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bajer, Wanda Brzozowska, Krzysztof Herman, Jacek Kliś, Agnieszka 

Kołodziejczyk, Wojciech Kotlarski, Iwona Kwaśniak, Katarzyna Miernowska, Piotr Podkowa, 

Kamila Szwajda, Sebastian Trzeciak, Krzysztof Urbanowicz, Ewa Wnuk, Daniel Zawadzki, Iwona 

Żołyniak 

 

Uchwała nr XI/100/2025 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.   
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5. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII/63/2019 w sprawie opłaty targowej. 

Przewodnicząca  Rady  Gminy   poprosiła o   wyrażenie opinii  dotyczącej powyższej uchwały 

podjętej przez Komisję Budżetu i Gospodarki. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Pani Iwona Żołyniak poinformowała, że Komisja 

na ostatnim posiedzeniu zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały pozytywnie. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję, a wobec braku chętnych do zabrania 

głosu Przewodnicząca zakończyła dyskusję i przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr VIII/63/2019 w sprawie opłaty targowej. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (11) Andrzej Bajer, Wanda Brzozowska, Krzysztof Herman, Wojciech Kotlarski, Katarzyna 

Miernowska, Piotr Podkowa, Kamila Szwajda, Sebastian Trzeciak, Krzysztof Urbanowicz, Ewa 

Wnuk, Iwona Żołyniak 

BRAK GŁOSU (4) Jacek Kliś, Agnieszka Kołodziejczyk, Iwona Kwaśniak, Daniel Zawadzki 

 

Radni pełniący również funkcję sołtysa wyłączyli się od głosowania powyższego projektu 

uchwały. 

Uchwała nr XI/101/2025 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.   

6. Podjęcie uchwały w sprawie zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Gminy 

Szydłowo. 

 Przewodnicząca  Rady  Gminy   poprosiła o   wyrażenie opinii  dotyczącej powyższej uchwały 

podjętej przez Komisję Budżetu i Gospodarki. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Pani Iwona Żołyniak poinformowała, że Komisja 

na ostatnim posiedzeniu zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały pozytywnie. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję, a wobec braku chętnych do zabrania 

głosu Przewodnicząca zakończyła dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zwrotu kosztów podróży służbowych dla radnych Rady Gminy 

Szydłowo. 
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Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bajer, Wanda Brzozowska, Krzysztof Herman, Jacek Kliś, Agnieszka 

Kołodziejczyk, Wojciech Kotlarski, Iwona Kwaśniak, Katarzyna Miernowska, Piotr Podkowa, 

Kamila Szwajda, Sebastian Trzeciak, Krzysztof Urbanowicz, Ewa Wnuk, Daniel Zawadzki, Iwona 

Żołyniak 

 

Uchwała nr XI/102/2025 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.    

7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze powiatowej nr 1168P położonej 

w  miejscowości Szydłowo. 

Przewodnicząca  Rady  Gminy   poprosiła o   wyrażenie opinii  dotyczącej powyższej uchwały 

podjętej przez Komisję Budżetu i Gospodarki. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Pani Iwona Żołyniak poinformowała, że Komisja 

na ostatnim posiedzeniu zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały pozytywnie. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję, a wobec braku chętnych do zabrania 

głosu Przewodnicząca zakończyła dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze powiatowej nr 1168P położonej w 

miejscowości Szydłowo. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bajer, Wanda Brzozowska, Krzysztof Herman, Jacek Kliś, Agnieszka 

Kołodziejczyk, Wojciech Kotlarski, Iwona Kwaśniak, Katarzyna Miernowska, Piotr Podkowa, 

Kamila Szwajda, Sebastian Trzeciak, Krzysztof Urbanowicz, Ewa Wnuk, Daniel Zawadzki, Iwona 

Żołyniak 

 

Uchwała nr XI/103/2025 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.   

8. Podjęcie uchwały w sprawie realizacji Programu "Opieka wytchnieniowa" dla jednostek 

Samorządu Terytorialnego - edycja 2025. 

Przewodnicząca  Rady  Gminy   poprosiła o   wyrażenie opinii  dotyczącej powyższej uchwały 

podjętej przez Komisję Budżetu i Gospodarki. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Pani Iwona Żołyniak poinformowała, że Komisja 

na ostatnim posiedzeniu zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały pozytywnie. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję, a wobec braku chętnych do zabrania 

głosu Przewodnicząca zakończyła dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie realizacji Programu "Opieka wytchnieniowa" dla jednostek 

Samorządu Terytorialnego - edycja 2025. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bajer, Wanda Brzozowska, Krzysztof Herman, Jacek Kliś, Agnieszka 

Kołodziejczyk, Wojciech Kotlarski, Iwona Kwaśniak, Katarzyna Miernowska, Piotr Podkowa, 

Kamila Szwajda, Sebastian Trzeciak, Krzysztof Urbanowicz, Ewa Wnuk, Daniel Zawadzki, Iwona 

Żołyniak 

 

Uchwała nr XI/104/2025 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.   

9. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług dla osób 

z zaburzeniami psychicznymi oraz trybu ich pobierania jak również szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat. 

Przewodnicząca  Rady  Gminy   poprosiła o   wyrażenie opinii  dotyczącej powyższej uchwały 

podjętej przez Komisję Budżetu i Gospodarki. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Pani Iwona Żołyniak poinformowała, że Komisja 

na ostatnim posiedzeniu zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały pozytywnie. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję, a wobec braku chętnych do zabrania 

głosu Przewodnicząca zakończyła dyskusję i przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi oraz trybu ich pobierania jak również szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bajer, Wanda Brzozowska, Krzysztof Herman, Jacek Kliś, Agnieszka 

Kołodziejczyk, Wojciech Kotlarski, Iwona Kwaśniak, Katarzyna Miernowska, Piotr Podkowa, 

Kamila Szwajda, Sebastian Trzeciak, Krzysztof Urbanowicz, Ewa Wnuk, Daniel Zawadzki, Iwona 

Żołyniak 

 

Uchwała nr XI/105/2025 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.   

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia gminnego programu osłonowego "Korpus Wsparcia 

Seniorów" na rok 2025. 

Przewodnicząca  Rady  Gminy   poprosiła o   wyrażenie opinii  dotyczącej powyższej uchwały 

podjętej przez Komisję Budżetu i Gospodarki. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Gospodarki Pani Iwona Żołyniak poinformowała, że Komisja 

na ostatnim posiedzeniu zaopiniowała przedstawiony projekt uchwały pozytywnie. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła dyskusję, a wobec braku chętnych do zabrania 

głosu Przewodnicząca zakończyła dyskusję i przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia gminnego programu osłonowego "Korpus Wsparcia 

Seniorów" na rok 2025. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Andrzej Bajer, Wanda Brzozowska, Krzysztof Herman, Jacek Kliś, Agnieszka 

Kołodziejczyk, Wojciech Kotlarski, Iwona Kwaśniak, Katarzyna Miernowska, Piotr Podkowa, 

Kamila Szwajda, Sebastian Trzeciak, Krzysztof Urbanowicz, Ewa Wnuk, Daniel Zawadzki, Iwona 

Żołyniak 

 

Uchwała nr XI/106/2025 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.   

11. Przedstawienie Radzie Gminy informacji z działalności Centrum Upowszechniania Kultury 

w Szydłowie w 2024 roku. 

Przewodnicząca Rady Gminy Katarzyna Miernowska poinformowała, że informacja z działalności 

Centrum Upowszechniania Kultury została podłączona w programie E-sesja. Radni mięli 

możliwość szczegółowego zapoznania się z informacją. Ponadto Dyrektor Centrum 

Upowszechniania Kultury Pan Adam Lewicki omówił szczegółowo prowadzoną przez CUK 
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działalność w 2024 roku podczas poniedziałkowej Komisji Budżetu i Spraw Społecznych. Uwag 

i pytań do przedstawionego sprawozdania nie wniesiono.  

12. Informacja Wójta Gminy Szydłowo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy Szydłowo Tobiasz Wiesiołek przedstawił obszerną informację z działalności 

międzysesyjnej. Informacja dodatkowo została podłączona w programie E-sesja. Do 

przedstawionej informacji uwag i pytań nie wniesiono.  

13. Informacja Przewodniczącego i Prezydium Rady Gminy Szydłowo z działalności w okresie 

międzysesyjnym. 

Pani Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła informację z działań podjętych w okresie 

międzysesyjnym. Do przedstawionej informacji uwag i pytań nie wniesiono.   

14. Wolne głosy. 

Na dzisiejsze obrady Sesji Rady Gminy przybył po raz kolejny mieszkaniec Skrzatusza, który 

poprosił o możliwość wypowiedzenia się w sprawie problemów z jakimi się boryka w związku 

z prowadzoną w bliskim sąsiedztwie jego zabudowań działalnością gospodarczą  prosząc o pomoc 

w rozwiązaniu przedstawionego problemu. 

Przewodnicząca udzieliła głosu mieszkańcowi . Z uwagi na długość wypowiedzi i jej 

wielowątkowość poniżej zostały przytoczone całe wypowiedzi osób biorących udział w  dyskusji. 

Wypowiedź mieszkańca: 

 

„Dobry wieczór. Proszę pana, tam pozostawiłem panu dokumentację zdjęciową, wszystko. 

I chciałbym, żeby państwo, nie musicie, ale żebyście zobaczyli, jakie to są te zielone, jak tam jest 

opisane, proszę pana, co wójt dziś powiedział. Pan wójt mówił o błękitnozielonych inicjatywach. 

Nie wiem, czy byście chcieli mieć takie zielone wszystko w swoich wioskach. Szanowni Państwo, 

z powiatu od starosty dostałem pismo z dnia 11 lipca 2024 roku, że przedmiotowe zgłoszenie 

obejmowało wyłącznie zmianę funkcji istniejącego obiektu bez jego rozbudowy, przebudowy, czy 

nadbudowy. Co więcej, dokumentacja została uzgodniona z rzeczoznawcą od spraw 

przeciwpożarowych, jakie zaszły uwzględnione wszystkie warunki określone w decyzji 

o warunkach zabudowy wydane przez wójta Gminy Szydłowo, w szczególności jeżeli chodzi 

o uwarunkowania środowiskowe. Jeżeli takie uwarunkowania środowiskowe zostały wydane, to 

napisałem do Gminy Szydłowo pismo, kiedy zostały te uwarunkowania wydane? W odpowiedzi 

dostałem tak. W odpowiedzi na pana wniosek z dnia 3 grudnia dotyczący udzielenia informacji na 

temat decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach oraz działalności zakładu zlokalizowanego na 

działce numer 383/1 w miejscowości Skrzatusz uprzejmie informuję, że inwestor nie złożył do 

tutejszego organu wniosku o wydanie decyzji o środowiskowych uwarunkowań. Ale inwestor ma 

obowiązek to złożyć przed innymi decyzjami 

budowlanymi, które są. To jest pierwszym obowiązkiem, który inwestor musi złożyć. To pytam 

się, na jakiej zasadzie działa ta firma już 10 lat, nie mając decyzji środowiskowej? Mało tego, piszą 

jeszcze, mam pisma, w których pisze i to jeszcze pisze Urząd Gminy Szydłowo. Wojewódzki 

Inspektorat może przeprowadzić badania emisyjne do powietrza i nałożenia kary administracyjne 

za przekraczanie dopuszczalnych poziomów emisji wyłącznie wtedy, gdy przedsiębiorca posiada 
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decyzję emisyjną określającą dopuszczalne poziomy emisji. A więc firma działa 10 lat i jeszcze nie 

ma tego pozwolenia? Panie Wójcie, jak to jest? 10 lat Metrium. Wie pan, co się działo na początku? 

A wie pan, dlaczego teraz moja żona jest głucha? Macie tam opis z Bydgoszczy. Walczy od samego 

początku. Na jakiej zasadzie ta firma działa? Kto dał zezwolenia? Nie ma nic. A teraz co? Kto dał 

zezwolenie? W środku wsi, gdzie ta wieś 600 lat, wyłącznie rolnictwo było, daje się zezwolenie, 

nie dało się zezwolić, bo nie powinna powstać ta firma. W środku pól uprawnych, gdzie się dzieje 

zboże, chleb się piecze, za ścianą są magazyny zbożowe ,ludzie kochani. I to wszystko jest zgodne 

z prawem? Przepraszam bardzo. Pani mówi, że działacie zgodnie z prawem, na podstawie prawa 

działacie. To jest działanie na podstawie prawa? Nie wiem, co się dzieje. Świętej pamięci mój 

ojciec leży w tej chwili na cmentarzu w Skrzatuszu. Z Andersem pod dowództwem generała 

Maczka przeżył cały szlak bojowy. Jako nieliczny wrócił do Polski, do Suwałk, do swojej rodzinnej 

wsi. Tam go zamknęli, katowali, lali, ale znajomi wykupili [?] za 10 świni. Przyjechał na zachód. 

Tu się urodziłem. W Wiesiółce się urodziłem dokładnie. Trzy lata przed śmiercią powiedział. Synu, 

nic nie rób, bo i tak cię okradną, i tak cię okradną. No i patrzcie, co się stało. Jedni ludzie wysysają 

politykę z mlekiem. Ja z mlekiem matki na pewno polityki nie wyssałem. Ma być jakoś zrobione 

w porządku, a nie niezgodnie z prawem. Chciałem sprzedać tą moją działkę, żeby tu już nie 

mieszkać. Według ceny rynkowej opuściłem o 100 tys. zł cenę, wartość. Oczywiście przyjechało 

dwóch kupców, ale jak zobaczyli to, to powiedzieli mi, że nawet jak o 50% spuszczą, to jednak 

nikt tego nie kupi. A na stare lata miałem zamiar to, że jak nie będę miał siły opału sobie na ziemię, 

to miałem to zaraz sprzedać i gdzieś pod Piłą sobie kupić, żeby mieć media wszystkie, żeby nie 

robić tego. I co ja teraz kupię, waciki? To uważacie, że to jest wszystko zgodne z prawem? Panie 

Wójcie, buduje się pan w Dolaszewie. Wiecie co szanowny deweloper sobie zrobił? Gość dostał 

pozwolenie na budowę. Wybudował się, no to drogę zaczęli robić. Na 4,5 m wysokość drogi. 

Skarpa, ten gruz, co się obsypywał, na 1 m w jego prywatną spadło, teraz deszcz pada, zalewa mu 

to wszystko. I to jest pod nosem, tam gdzie się, szanowny pan wójt buduje. Ja nie wiem, jakie ma 

ten wójt tam uprawnienia wszystko. No przecież to o pomstę do Boga prosi. O pomstę, żona 

niepełnosprawna, wszystko jest. I co ja teraz mam zrobić, co?”. 

 

Z uwagi na wielowątkowość wypowiedzi Przewodnicząca zwróciła się do mieszkańca 

o sprecyzowane konkretnego zapytania do Wójta czy do Rady Gminy. 

 

Wypowiedź mieszkańca: 

 

„Szanowna Pani Przewodnicząca, pisałem do Państwa pismo. Pani mi mówi, że macie działać 

zgodnie z prawem uchwały, ale uchwały nie są zgodne z ustawami. Te uchwały, które, bo ja już 

prześledziłem, mam zdjęcia uchwał, ustaw. Inwestorowi grozi za to, że nie ma podziału od 500 zł 

do 1 mln zł kary. 10 lat inwestuje. I teraz ktoś, nie ma winnego tej, nie ma, no ktoś w gminie jest 

winny temu działaniu takiej firmy, która nielegalnie działa. Do każdego się zgłaszam, ale ja już 

jestem na prostej drodze, jeszcze troszeczkę, jeszcze troszeczkę to się wszystkiego dowiem. I co, 

i uważacie, że tu nie ma nikogo winnego, że tak się stało, a nie inaczej? W powiecie starosta 

powiedział mi wyraźnie, wójt namieszał. Tak mi powiedział. Niech wójt to rozwiąże. Bo my nie 

mamy ingerencji wchodzenia w sprawy wójta. No to do kogo mam iść? Do kogo? Po co są 

wybierani, po co jest wybierana Rada Gminy? 

 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że:  
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„Rada Gminy jest organem uchwałodawczym i kontrolnym. Podejmuje uchwały w granicach i na 

podstawie prawa w zakresie przysługujących jej kompetencji. Takie też uchwały zostały podjęte. 

Zarzucił pan, czy to jest ważne? Rady uchwały są pod nadzorem województwa i gdyby któraś 

uchwała była nieważna, otrzymalibyśmy w tym zakresie rozstrzygnięcie i musielibyśmy te 

uchwały podejmować ponownie. Jeżeli nadzór nie wychwycił, nie zauważył jakichkolwiek 

nieprawidłowości, nikt inny nie ma kompetencji do podważenia ich ważności.” 

 

Wypowiedź mieszkańca: 

 

„To w takim razie wójt może robić wszystko. Inwestor nie wniósł o zgłoszenie środowiskowe. Na 

jakiej podstawie ta firma działa? Wójt ma kompetencje do zezwolenia na taką produkcję. Ma, bo 

wydał zezwolenie. Ktoś musiał wydać zezwolenie. Nie ma nikogo, kto wydał zezwolenie? To na 

jakiej zasadzie działa ta firma” 

 

Głos zabrał radny Daniel Zawadzki: 

 

„Szanowny Panie, mówi pan całkowitą nieprawdę. Proszę pana. Firma, o której pan mówi, 

powstała 10-12 lat temu. Pan przyjeżdża któryś raz już na sesję z wielkimi aluzjami do obecnego 

wójta i obecnej rady. Tylko proszę pana, 10 lat temu to żaden z nas... Prawdopodobnie albo 

nieliczni siedzieli tutaj jako radni i nie było wójta jako wójta, więc pańskie uwagi, że wójt wydał 

decyzję o warunkach zabudowy są bezpodstawne, bo wójt ich nie wydał, bo nie był w roku, 

w którym powstała ta firma wójtem”. 

 

Wypowiedź mieszkańca: 

 

„Szanowny Panie, to znaczy, że ktoś wcześniej wydał decyzję niezgodną 

z prawem i to już teraz ma istnieć do końca świata i jeszcze dłużej? Tak, tak wynika z pana 

wypowiedzi. To znaczy, że ta firma nadal działa niezgodnie z prawem i ona dalej może działać 

niezgodnie z prawem, tak? 

 

Wypowiedź radnego Daniela Zawadzkiego: 

 

„Szanowny Panie, ani Rada Gminy, ani pan wójt nie ma możliwości prawnych, 

żeby tą firmę zatrzymać albo ją, nie wiem, wzburzyć, czy cokolwiek z nią zrobić. To nie leży 

w kompetencji Rady Gminy, ani wójta”. 

 

Wypowiedź mieszkańca: 

 

„No ja wręcz w przepisach co innego wyczytałem i tego akurat źle, że nie zrobiłem zdjęć, bo ja 

tam zrobiłem zdjęcia ustaw. I zrobiłem błąd. I teraz, może nie za miesiąc, może ten, przyjdę i panu 

udowodnię, że nie jest pan od tego, żeby na terenie gminy działała firma niezgodnie z prawem 

i pan nic w tej sprawie nie będzie robił. Jeżeli tak jest, no to Polska zginęła. 

 

Wypowiedź radnego Daniela Zawadzkiego: 
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„Naprawdę proszę pana nie mamy możliwości prawnych, aby zatrzymać komuś, żeby ktoś 

zaprzestał prowadzenia działalności gospodarczej, jeśli się rozumiemy. To nie leży 

w kompetencjach Rady Gminy ani wójta”. 

 

Wypowiedź mieszkańca: 

 

„Jak przed wyborami w kwietniu, to szanowny nasz pan wójt tak się spieszył, tak się spieszył, żeby 

przystanek, skrzyżowanie w Skrzatuszu odnowić, bo to przyjeżdżają goście do naszej świątyni, 

oglądają to wszystko. Ale wszystko jest tak zrobione na łapu capu, tylko asfalt wylany, tak jak było, 

tak jest. W przystanku zostało siedzenie, ławeczka, która została, polbruk wyłożony 20 cm nad 

ziemią, dosłownie, a może nawet i mniej. I już teraz pana wójta nic nie interesuje Skrzatusz. Został 

wniosek na zebraniu złożony w sprawie strzelnicy. Oczywiście pan wójt na pewno w tej sprawie 

nic nie zadziałał. Zrobione coś było w sprawie strzelnicy w Skrzatuszu? Panie Wójcie Szanowny? 

Widzi pan, zapomniał pan już, nie? Co było na przedwyborczym zebraniu, jaki postulat pan, żeby 

zrobić strzelnicę, bo jest miejsce, jest wszystko”. 

 

Wypowiedź Wójta Gminy: 

 

„Szanowny Panie, rzeczywiście bardzo dużo takich personalnych, żebym teraz dobrego słowa 

dobrał, personalnych podjazdów w moją stronę pan zastosował. Żeby była sprawa jasna. Żadnego 

domu w Dolaszewie nie buduję i proszę nie rozpowiadać takich nieprawdziwych informacji. Druga 

sprawa w naszym programie wyborczym strzelnica jest... przewidziana w Sołectwie Kłoda, to nie 

wiem skąd pan mówi tutaj o Gładyszowie. Kiedy Gładyszewo w ogóle nie jest na terenie Gminy 

Szydłowo, więc nie jest w kompetencji naszego zarządzania. Co do sprawy, o której pan mówi, 

jesteśmy na etapie korespondencji merytorycznej i na tym etapie bo tak jak powiedziałem, pan 

bardzo wiele różnych wątków uruchomił i tak naprawdę ciężko do jakiegokolwiek wątku tak 

szeroko omawiając, się odnieść. Ale też prosiłbym o to, żeby pan mnie personalnie nie atakował, 

bo to też nie jest z pana strony dobry sposób przeprowadzenia tej sprawy. A tym bardziej 

wymyślanie sobie informacji na mój temat i podawanie nieprawdziwych faktów, które nie są 

faktami na mój temat. Także proszę o to, żeby ewentualnie rozmawiać w sposób merytoryczny, 

a nie personalny. Rzeczywiście jest to kolejna sesja, na której pan w moją stronę adresuje te tematy 

związane z wydaniem pierwszej decyzji o warunkach zabudowy, która rzeczywiście, ja nie byłem 

nawet wójtem, a została ona wydana. Ja wydałem decyzję w 2019 roku na rozszerzenie tej 

inwestycji, która do dnia dzisiejszego nie została skonsumowana, czyli zakres decyzji, którą ja 

wydałem, nie została przez inwestora skonsumowana. Także proszę o to, żeby cały czas nie 

atakować mojej osoby za coś, czego potencjalnie nie zrobiłem. Rzeczywiście decyzja 

środowiskowa na etapie wydawania pierwszej, ani drugiej decyzji nie została przez inwestora ani 

przedstawiona, ani nie została wymagana, no ale to też nie jestem teraz osobą kompetentną do tego, 

żeby zamykać jakąkolwiek firmę, albo robić ruchy, o których pan mówi, no bo to nie jest moja 

kompetencja, ani nie jest to kompetencja Rady Gminy Szydłowo.” 

 

Wypowiedź mieszkańca: 

 

„No ale ktoś o tym powinien też pamiętać, skoro firma źle, no to po to są władze gminy, żeby 

przypilnowała od czegoś. No to jak, to przyjdzie firma zewnętrzna, narobi bałaganu, pojedzie i też 

nie ma winnego? 
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Wypowiedź Wójta Gminy: 

 

„Nie wiem, czy teraz dalsza dyskusja będzie polegała na tym, że pan będzie kolejne punkty 

przedstawiał w zakresie różnych wątków, czy po prostu chciałbym skonkretyzować, bo 

przeszliśmy z pana sprawy związanej z potencjalnymi nieprawidłowościami w sprawie 

funkcjonowania firmy, która emituje zanieczyszczenia do powietrza. Gdzie my też 

administracyjnie już to potencjalnie rozpatrujemy, a pan przechodzi po prostu już z kolejnego 

tematu na kolejny temat, tylko żeby po prostu w jakiś sposób, no nie wiem jaki pana jest cel, 

mówiąc o budowie nakładki na drodze powiatowej w Skrzatuszu i jaki to ma związek, czy tam 

strzelnicy w Gładyszewie, czy tam budowie domów w Dolaszewie przeze mnie, jaki to ma związek 

z pana sprawą i jaki jest pana cel, mówiąc o tych wszystkich różnych pobocznych wątkach? Bardzo 

proszę o sprecyzowanie zagadnień, które chciał pan poruszyć na dzisiejszej sesji. I bardzo proszę 

o konkretne pytania, jaką odpowiedź pan chce uzyskać? Natomiast jeżeli tych pytań jest wiele, 

wtedy proponuję formę pisemną i uzyskanie odpowiedzi w formie pisemnej, ponieważ samorząd 

jako administracja udziela wiążących odpowiedzi w formie pisemnej”. 

 

Wypowiedź mieszkańca: 

 

„Szanowny Panie Wójcie, mam do pana trochę zastrzeżeń, bo nawet w planie zagospodarowania 

przestrzennego, do planu zagospodarowania przestrzennego są, w tej chwili tam pan ogląda, 

mówią, że on, ja wiem, że on nie jest ujęty jako budynki mieszkalne, ale w dalszej części było 

wpisane, że w mojej posiadłości mojego budynku nie było uwzględnionego. Firma zaczęła działać. 

Od przejęcia tego magazynu część to już stało się za pana chyba”. 

 

 

Wypowiedź Wójta Gminy: 

 

„W Skrzatuszu nie ma planu zagospodarowania przestrzennego, także proszę o skonkretyzowanie. 

Nie ma czegoś takiego jak miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego miejscowości 

Skrzatusz. Także proszę o skonkretyzowanie”. 

 

Wypowiedź mieszkańca: 

 

„Ja się nie znam na tych przepisach, bo jestem prosty człowiek”. 

 

Wypowiedź Wójta Gminy: 

 

„Rozumiem, ale to żebyśmy rozmawiali, no to musi pan podawać, no bo pan rzuca w przestrzeń 

publiczną wiele wątków, które niektóre mają może pokrycie, może niektóre nie mają. Czyli 

mówiąc w planie zagospodarowania przestrzennego, to musiałby pan uściślić, o czym pan mówi, 

o decyzji o warunkach zabudowy, czy mówi pan o studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego, no bo żeby potencjalnie spróbować panu odpowiedzieć, ja 

muszę precyzyjnie dowiedzieć się, co pan chce się zapytać i jakie ma pan pytanie, także może 

rzeczywiście forma, którą zaproponowała pani przewodnicząca jest najlepsza. Pan sobie na 

spokojnie przeanalizuje, jakie ma pytanie i rzeczywiście może ze względu na stres, okoliczności, 

w jakich jesteśmy, trudno panu sformułować słownie swoje pytanie. A może pisemnie będzie dużo 

prostsze, a zapewniam pana, że na pewno się do tego ustosunkuję”. 
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Wypowiedź mieszkańca: 

 

„Stres i to Panie Wójcie, stres duży. I nawet pismo od pana dostałem, gdzie pan zdecydował 

podejmować jakieś działania. Do tej pory nie ma, nie dostałem nic na moje pismo z 2 stycznia tego 

roku, no jeszcze miesiąc do 2 lutego będzie. Nie dostałem jeszcze odpowiedzi”. 

 

Wypowiedź Wójta Gminy: 

 

„Proszę pana, żeby pan nie oczekiwał, żeby w sprawie, która wymaga głębszej analizy, że 

będziemy odpowiadać w ciągu tygodnia bądź dwóch tygodni. W sprawach szczególnie 

skomplikowanych organ ma dwa miesiące na udzielenie odpowiedzi i jeżeli potrzebuje przedłużyć 

ten termin również korzysta i to wynika z kodeksu postępowania administracyjnego i zasady 

pisemności, o której mówiłam wcześniej. Także proszę tutaj nie ograniczać terminów i narzucać, 

ponieważ Urząd Gminy jako ten, który stoi na straży przestrzegania prawa na pewno dba i 

zachowuje te terminy”. 

 

Wypowiedź mieszkańca: 

 

„Panie Wójcie, od tylu już lat do pana się zgłaszam w tej sprawie. I nic nie zostało w tej sprawie 

na razie zrobione. Mimo tego, że od pana dostałem pismo, że pan zacznie coś w tej sprawie działać. 

Tyle mam do powiedzenia na dzień dzisiejszy, bo już naprawdę nie mam sił na to wszystko. Nie 

mam sił mieć takie coś 10 m od domu. Szanowni Państwo, i Wy na to patrzycie tak spokojnie”. 

 

Wypowiedź Wójta Gminy: 

 

„To ja bym poprosił, bo ostatecznie nie zostało sformułowane żadne pytanie ani zagadnienie, to 

poproszę o to, żeby je spróbować sformułować i postaram się na nie odpowiedzieć”. 

 

Wypowiedź mieszkańca: 

 

„Kiedy w końcu zostanie ta sprawa właśnie uregulowana z tą firmą? To właśnie mi najbardziej 

interesuje. To jest raz. Drugi raz. Ja straciłem na tym dużo. Zdrowia, ile straciłem. Moja żona 

prawdopodobnie, jeszcze będą badania na temat słuchu jeszcze. Bo przez te 2,5 miesiąca leżała na 

OIOM-ie pod każdą aparaturą. Wszelaką. Słaba jest, niepełnosprawna. A firma działa nielegalnie”. 

 

Wypowiedź Przewodniczącej Rady Gminy: 

 

„My rozumiemy pana sytuację i współczujemy, naprawdę rozumiemy. Ja chciałam powiedzieć, że 

nie możemy robić nic ponad to, do czego zostaliśmy tutaj zobligowani przepisami prawa. Jeżeli są 

naruszenia ze strony firmy, są od tego organy ścigania. My jako rada, wójt, jako urząd naprawdę 

staramy się panu pomóc w tej sytuacji. Ale proszę również zrozumieć, że nie możemy wchodzić 

w kompetencje innych organów. A może warto by złożyć zawiadomienie do prokuratury w tym 

zakresie, to jest organ właściwy do ścigania.” 

 

Wypowiedź mieszkańca: 
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„Jeszcze jedno słowo tylko powiem. Zostało udowodnione, że inwestor nie złożył. To grozi od 500 

zł do 1 mln zł kary. 10 lat firma działa i truje mnie. Też złożę zawiadomienie do prokuratury, tylko 

czekam na wszystkie moje zapytania, bo nie tylko do gminy i do powiatu, wszędzie. I żeby do 

prokuratury złożyć, to muszę mieć dokumenty, żeby im przedstawić wszystko. Ale już ktoś inny 

składał takie dokumenty do prokuratury. Też walczył z tym. I nic. A tu zakład, który emituje takie 

środki, a 4 m od zakładu, ja 10 m mam do mojego domu, a tam pola orne są z drugiej strony, 4 m, 

zboże się sieje, chleb się z niego piecze. Nie ma winnego, nie ma nikogo. Nie wiem kim jest 

właściciel zakładu, że on tak może sobie działać nielegalnie. Dziękuję Szanownemu Państwu, 

dziękuję.” 

 

Wypowiedź radnej Iwony Żołyniak: 

 

„Pan powinien tak naprawdę skierować te swoje kwestie na drogę sądową bądź do tych instytucji, 

które mogą skontrolować danego sąsiada. Poza tym, jeżeli uważa, że te wszystkie aspekty 

zdrowotne wywołała firma po sąsiedzku, to też powinien wystąpić o odszkodowanie. Natomiast 

my w tym zakresie, jak już powiedziała pani przewodnicząca, 

nie możemy wesprzeć jakoś bardziej tematu. Dziękuję”. 

 

 

W dalszej części wolnych głosów radny Sebastian Trzeciak zwrócił uwagę na potrzebę uprzątnięcia 

pozostawionych po wypadku kolejowym na trasie Szydłowo – Zawada odpadów w postaci części 

karoserii samochodowej. Radny zwrócił w tym miejscu również uwagę na niebezpieczny przejazd 

kolejowy zlokalizowany na trasie ze Starej Łubianki w stronę Krępska. Zarówno w przypadku 

jednego i drugiego przejazdu sugeruje podjąć interwencję w postaci zawiadomienia zarządcy 

nieruchomości o konieczności ustawienia luster drogowych w celu zapewnienia bezpieczeństwa 

osobom korzystającym z tych przejazdów. 

Do apelu radnego Trzeciaka dołączyła radna Agnieszka Kołodziejczyk, w ocenie której założenie 

luster poprawiłoby bezpieczeństwo wszystkich osób korzystających z przejazdów. Dodatkowo 

zaznaczyła aby pamiętać o odśnieżaniu drogi przy przejeździe Stara Łubianka-Krępsko. 

 

Wójt w odpowiedzi poinformował, że już miesiąc przed wypadkiem jaki się wydarzył na 

przejeździe Urząd Gminy zgłosił potrzebę ustawienia luster, a nawet zostało zgłoszone jeszcze w 

tamtej kadencji zapotrzebowanie na rogatki. Wcześniej operator  infrastruktury kolejowej 

stwierdził, że nie ma zapotrzebowania na lustra i rogatki ale prośba została ponowiona i czekamy 

na odpowiedź. 

 

Radny Piotr Podkowa zapytał Wójta czy Urząd Gminy otrzymał dodatkowe środki finansowe na 

utworzenie nowych linii autobusowych na terenie gminy. 

 

Wójt poinformował, że na chwilę obecną nie ma zaplanowanych do utworzenia nowych linii 

autobusowych na terenie gminy. 

 

Radny Krzysztof Herman zaapelował o przeprowadzenie wizji w terenie i ustawienia 

odpowiednich znaków drogowych na nowym osiedlu w Dolaszewie naprzeciw jednostki 

wojskowej. Brak jest znaków ograniczających prędkość i znaków informujących o znajdujących 

się przy drodze głównej drogach podporządkowanych. 
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Radna Iwona Żołyniak zwróciła się z prośbą dotyczącą ustawienia znaków dotyczących 

ograniczenia prędkości, czy też zakazu wyprzedzania na drodze skręcającej na osiedle Olszynowy 

Zakątek od strony Skórkizjazdu na osiedle Olszynowy Zakątek w Dobrzycy od strony Skórki. 

 

15. Zamknięcie Sesji Rady Gminy. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Pani Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła XI Sesję 

Rady Gminy Szydłowo. 
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